聖 餐 主 日 崇 拜 程 序

2019 年 7 月 7 日   早上 11 時正

Sunday worship 
　
7. July 2019 11am
　


1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





2.
宣召  Calls to Worship







3.
使徒信經  The Apostles' Creed 







4.
讚美禱告  Praise & Prayer







5.
詩歌敬拜  Hymns
1.  榮耀歸於真神 To God Be the Glory





2.  你是榮耀君王  You are the King of Glory





3.  主信實無變






6.
聖餐  Holy Communion







7.
讀經
*  舊約： 詩篇  Psalm  22：8 - 12





Scripture reading s
*  新約： 帖撒羅尼迦前書  1 Thessalonians  2：5–13


8.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《永遠的安慰和美好的盼望》



Sermon
*  Topic：《Eternal encouragement and good hope》




*  經文 Verses：帖撒羅尼迦後書  2 Thessalonians  2：13 - 17
9.
回應詩歌  Hymns
*  主信實無變






10.
奉獻、代禱  Offerings、supplication






11.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions


12.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t




13.
安靜、鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





講道經文 / Sermon Verses：帖撒羅尼迦後書  2 Thessalonians  2：13 - 17
2:13  主所愛的弟兄們哪，我們本該常為你們感謝神；因為他從起初

揀選了你們，叫你們因信真道，又被聖靈感動，成為聖潔，能以得救。
2:14  神藉我們所傳的福音召你們到這地步，好得著我們主耶穌基督的榮光。
2:15  所以，弟兄們，你們要站立得穩，凡所領受的教訓，不拘是我們口傳的，
是信上寫的，都要堅守。2:16  但願我們主耶穌基督和那愛我們、開恩將永遠的
安慰並美好的盼望賜給我們的父神，2:17  安慰你們的心，並且在一切善行
善言上堅固你們。





******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：




→
為夏令會禱告。Pray for the summer camp.




→
為旅行外出的弟兄姊妹的平安禱告。Pray for the safe travel of brothers and sisters.
→
為香港社會的和睦和年輕人的信心和希望祈禱，求神醫治，引導。

Pray for the peace and harmony in the Hong Kong society, and the faith and 

hope of in the hearts of young people. May God’s healing and guidance be with them.
家 園 訊 息  Announcement








歡迎弟兄姊妹和朋友參加主日崇拜！Welcome to the Sunday worship service！



→
感謝神ALIVE在上週五和週六舉辦了Karos宣教課程，感謝Ivy傳道和




Glen宣教士安排，接待和協助。Thanks to God that Alive has hosted the Karos 




mission course on Friday and Saturday. Thanks to the Pastor Ivy/ Glen missionary 




for the arrangement, reception and assistance.






→
Ivy和Glen宣教士將根據雙方合作協定，於7月10日-10月17日回加拿大述職，




考察、訓練，參加會議，並有一周的假期。求主帶領他們旅行出行，也平安




回來。Our missionaries Ivy/Glen will return to Canada to have Home Assignment 




from July 10 - October 17 (with 1 week vacation in September), according to the 




agreement. Pray for their safe journey home and back. 





→
執事會決定在教會設立一個特別奉獻箱用於支持夏令會的經濟，請弟兄




姊妹代禱支持。The deacons board decided to set up a special offering box in 




the church to support the needs of  the summer camp. Please pray and support.



→
下周禮拜三下午1點長者查經，禮拜四下午5.30的禱告會照常在教會進行，




歡迎大家參加；The Bible study for the elderly will continue be held at 3 pm 




on Wednesday, and the prayer meeting at 5.30 pm will be held in the church 




as usual. Welcome everyone to participate.






→
8月16日（星期五）至 8月17日（星期六）廣東話團契將舉行禱告營，




地點：Ullershov gård，價錢：700kr，包括住宿一晚及早,午,晚三餐，




報名截止日期：7月28日，聯絡人：何禮強，沈秀芳。Friday, August 16th 




to Saturday, August 17th, the Cantonese Fellowship will hold a prayer camp at 




Ullershov gård, price: 700kr, including accommodation for one night, noon, 




three meals a day, registration deadline: July 28th. Contact: Lai Keung Ho, Maria Ho.


→
7月27日傳道部將在熊貓飯店舉辦老船員及親屬聚餐，歡聚分享，詳細情況




請與周太或秀芳姊妹聯繫。On July 27th, the local evangelism department will




 hold a party for the old crew members and their relatives. For details, please 




contact Mrs Chow or Maria Ho.







→
OK團契聚會情況：（1）7月份週一查經暫停，8月5日恢復聚會；



（2）8月9日-10日舉行同工訓練營；（3）8月19日舉行歡迎新學生聚會。

OK Fellowship meetings: (1) Bible study on Monday will be suspended in July, 

resumed on August 5th; (2) On August 9-10 they will have a training camp for 

co-workers; (3) On August 19th will have welcome party for the new students.
→
香港的蕭紫麗傳道將在夏令會參與組長訓練，在夏令會前將來奧斯陸堂

探訪並講道。Tze Lai Siu of Hong Kong will participate in the training of the 

team leader at the Summer Festival and will visit and preach in Oslo Hall 



before the summer camp.






牧者行蹤/ Travel Schedule




→
夏令會後陳牧師將於7月22日-28日休假。





After the summer camp, Pastor Chen will take a vacation on July 22-28.


